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Olivia Haataja
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Eero Kokkarinen, saapui 16.19
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Heidi Tyrväinen, saapui 17.46

Roosa Ukkola, saapui 17.46, poistui 19.15

Elisa Ruoppa, saapui 17.46

1. Kokouksen avaus

Veera Hynninen avasi kokouksen ajassa 16.17.

2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen



Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Esityslistan hyväksyminen

Lisätään

Kohtaan 5.4.3. Lisätalousarvio

kohtaan 10.2 Jäsenkyselyn kooste

kohtaan 13.2. Tiedekunnan työelämäpäivä

kohtaan 18.1 PedagoxSool tietovisailu 22.3. @Lähde

kohtaan 18.2 Herkkuapprot 13.3. @Revolution

kohtaan 18.3 Vanhusten sitsit 10.4. @Freetime

Kaikki tämän jälkeen olevat menneet tapahtumat siirtyvät yhden pykälän eteenpäin.

Siirretään kohta 6. Talous kohtaan 19. ja tämän jälkeiset kohdat siirtyvät yhden

pykälän eteenpäin.

Tämän jälkeen hyväksyttiin tarkasteltavaksi kokouksen työjärjestyksenä.

Eero Kokkarinen saapui 16.19.

4. Pöytäkirjantarkastajien valinta

Pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Saaga Rissanen ja Aapo Nikula.

5. Hallinto

Veera Hynninen nosti esiin ‘’Pedagoperhe’’- termin käytön, sillä tätä oli käytetty

vappuna Instagramissa. Aiemmin ollaan puhuttu, että tätä nimitystä on käytetty

sarkastisesti, minkä vuoksi ei käytettäisi sitä enää. Ei myöskään opeteta tätä fukseille.

5.1. Puheenjohtajiston terveiset

5.1.1. Yhdistyksen ylimääräinen kokous 16.5. @Fennicum



Yhdistyksen ylimääräisessä kokouksessa käydään läpi lisätalousarvio,

sääntömuutosehdotuksia ja ohjesääntöjä.

Marianna Palola ei pääse paikalle kokoukseen, joten Lotta Seppänen

toimii sihteerinä.

5.2. Hallituksen pöhinät

5.2.1. Kasvishallitusten sitsit 7.5. @Tilia

Sitsit siirtyivät alkuvuodesta keväälle, ja oli kiva että järjestyi. Mukava

meininki paikan päällä ja erityisesti tousteista tykättiin.

5.2.2. Tutorit+hallitus hengailu 14.5.

Kokouksen jälkeen hengaillaan yhdessä tutoreiden ja hallituksen

kanssa. Maria Malinen on varannut Revolutionista pöydän.

5.2.3. SOOLin aluetoimijoiden järjestämä kiitosilta 15.5. @Alkulähde

Aluetoimijat Anni Hakala ja Veera Kolehmainen ovat järjestäneet

kivaa tekemistä ja hengailua yhdessä. Hyvän sään vuoksi hengailu

siirretty Alkulähteeltä satamaan.

5.2.4. Hallitusmökki 17.-19.5. @Veeran vanhempien mökki

Veera Hynninen on laittanut telegramiin tarkempaa ohjeistusta mökille lähtöä

varten.

Matkaan lähdetään noin puolen päivän aikoihin perjantaina, Olivia Haataja ja

Veera Hynninen lähtevät jo aiemmin kauppaan. Saadaan käyttöön kolme

autoa, joilla mahdutaan menemään. Tarkoituksena olisi yhdessä mukavaa

hengailua ja ajanvietettä. Lauantaina 18.5. on lavatanssit yhteistyössä

Komiat-yhtyeen kanssa.



Lisäksi käydään palautekeskustelut, n. 10 minuuttia/ hallituslainen. Marianna

Palola ja Aapo Nikula eivät pääse paikalle, katsotaan palautekeskustelut

heidän kanssaan toiseen ajankohtaan.

Essi Kurth saapui 16.28

5.3. Sääntömuutokset

9/24 Sääntömuutosehdotukset 2024 Ylimääräinen yhdistyksen kokous

Tarkemmin käydään näitä läpi yhdistyksen ylimääräisessä kokouksessa.

Puheenjohtajisto pyysi käymään läpi ja kommentoimaan, jos on jotain

ajatuksia. Löytyy kaikille Pedagon nettisivuilta. Yhteensä on tulossa kuusi

sääntömuutosehdotusta, joista osa on lyöty jo kerran läpi aiemmassa

yhdistyksen kokouksessa.

5.4. Ohjesäännöt

5.4.1. Hallinto-ohjesääntö

Hallinto-ohjesääntö LUONNOS

Puheenjohtajisto esitteli Hallinto-ohjesäännön luonnosta ja pyysi käymään läpi

ja kommentoimaan ennen Yhdistyksen kokousta jos herää jotain ajatuksia.

5.4.2. Luottamustehtäviin hakemisen ohjesääntö

Luottamustehtäviin hakemisen ohjesääntö

Myös tätä luonnosta esiteltiin ja pyydettiin käymään läpi ennen Yhdistyksen

kokousta.

5.4.3. Lisätalousarvio 2024

https://docs.google.com/document/d/1Gnm53Hz85ShJzINPHAHwSBcRNSNp0haogZsUpUxsxR8/edit?usp=share_link
https://docs.google.com/document/d/1E50iQ3CV88qEawZmqb9FVM-ow_S5muI2aRJf8ZnUlGU/edit?usp=share_link
https://docs.google.com/document/d/1PqIm331rAXDEIvp2h-Fjm2KkShDe1lHfJdaIlL2Qezw/edit#heading=h.dnxlyttlj3bx


Lisätalousarvio käydään myös läpi Yhdistyksen ylimääräisessä kokouksessa.

Lisätalousarvioon on arvioitu, että vuoden tulos olisi 5340€. Vuosijuhlat

todennäköisesti tuottaa tappiota, mitä voisi tällä korvata. Mikäli ylimääräistä

jää vuosijuhlien jälkeen, voisi tarjota esimerkiksi ilmaiset Marraskuun

kotibileet tai muita tapahtumia. Haastavaa kuitenkin arvioida, mikä lopullinen

tulos on.

6. Toimikuntien kuulumiset

6.1. OKL:n toimikunnat

6.1.1. Pedagoginen toimikunta

7.5. oli edellinen kokous, jossa Sara Kangassuo ja Aapo Nikula olivat paikalla.

Ei ollut mitään tärkeää meille.

6.1.2. Opintoasiatoimikunta

Edellinen kokous oli 7.5. Opiskelijaedustajista Olivia Haataja oli paikalla.

Kokouksessa puhuttiin uudesta OPS:sta ja vastaavuustaulukoista. Lisäksi

Pedagon tuoma palaute MOK-kurssien epätasaisuudesta on kuultu ja asiaa

ollaan viety eteenpäin. Puhuttiin myös Pedago-infosta orientaatioviikolla.

Pedago esittäytyy uusille fukseille ti 27.8 klo 14:30-15. Paikalle toivottiin jo

klo 14, jotta emme häiritse meitä edeltävää infoa. Myös fuksitoimikunta olisi

hyvä saada Pedagoinfoon paikalle. Seuraava kokous vasta syyskuussa.

6.1.3. YVV-toimikunta

29.4. oli edellinen tapaaminen, ja paikalla oli opiskelijaedustajista Marianna

Palola sekä Eero Kokkarinen. Keskustelussa oli alumneille järjestettävä

luokkakokous (5.10.) Sinne toivotaan myös Pedagoa edustamaan. Pyytävät

Pändiä esiintymään iltaan.



OKL:n laitos on kuvaamassa esittelyvideota OKL:n someen, tästä

keskusteltiin myös ja heiteltiin ideoita. Ei koske meitä sen kummemmin.

Pedago ja laitos tekevät yhteistyössä Ystäväkirjan, jonne olisi ideana kerätä

kysymyksiä ja muutamia Pedagon ja laitoksen jäseniä vastaamaan niihin.

Edunvalvojat keksivät kysymykset. Maria Malinen ehdotti, että pohjana voisi

käyttää tutoreiden kaverikirjaa.

6.1.4. Yhteistyötoimikunta

Ei ole edellisen kokouksen jälkeen ollut kokouksia.

6.2. Vuosijuhlatoimikunta Pedago 60v.

Käytiin läpi eri tiimien kuulumisia.

Viestintä-koristelutiimin osalta on lähetetty Save the date- sähköpostit yliopiston

laitokselle sekä kutsuvieraille. Kutsuvieraille on varattu 2-4 paikkaa ainejärjestöä

kohtaan ja olisi tarkoitus kartoittaa osallistujamäärää.

Valokuvaajaa ollaan myös etsitty Facebookin Puskaradion sekä OKL:n Telegramin

kautta. Potentiaalisia vaihtoehtoja on itse vuosijuhlaan sekä sillikselle, mutta ei ole

vielä lukkoon lyöty. Haalarimerkkisuunnittelu on käynnissä Koristelu-viestintätiimin

toimesta.

Keskusteltiin myös siitä, että tiimiä on osittain vaikeaa saada tekemään viestintään

liittyviä tehtäviä. Edellisessä tapaamisessa on käyty viestintään liittyvä runko läpi,

mutta tekijät vielä puuttuvat. Tämä on siinä mielessä ymmärrettävää, että tiimin

jäsenet hakivat ensisijaisesti koristeluun, mutta tiimit yhdistettiin viestinnän kanssa.

Tätä kysyttiin ensimmäisessä tapaamisessa, eikä kukaan vastustanut. Käydään vielä

yhdessä keskustelua siitä, että jokaisen tulee osallistua, jotta ansaitsee alennetun lipun.



Esiintyjätiimin osalta hommat toimii hyvin, kun on pieni tiimi. Eero odottaa

vastauksia parilta artistilta. On tehty myös esiintyjähakuun liittyen video Pedagon

Instagramiin. Lisäksi ohjelmarunko on luonnosteltu.

Sillispaikka on varattuna. Konkreettisempi homma on sitten sillispäivänä. Hommat

pyörii hyvin sillistiimissä!

Sponsoritiimi on tehnyt paljon työtä sponsoreiden eteen ja ottaneet yhteyttä eri

paikkoihin, mutta yritykset ei ole lähteneet mukaan. Eero Kokkarinen toi myös esiin,

että kaikki yritykset eivät vielä tässä kohtaa keskity niin pitkälle syksyyn, eli pitää

vielä elätellä toivoa sponsoreiden suhteen.

Seuraava vuosijuhlatiimin tapaaminen on 16.5.

6.3. Fuksitoimikunta

Fuksitoimikunta virkistyi 22.4. Revolutionissa.

Fuksitoimikunta on pohtinut ensi vuoden hakua. Pohdittiin, miten fuksitoimikunnan

haku olisi mahdollisimman matalan kynnyksen juttu. Kun haku on heti syksyn alussa

(10.9.), voi olla korkeampi kynnys hakea. Pohdittiin myös, onko hakua mahdollista

siirtää myöhemmäksi, mutta edellisen fuksitoimikunnan toimikausi päättyy ja lisäksi

kalenteri on täysi valitsemistilaisuuden järjestämiseen. Pyritään mainostamaan

tutoreiden, hallituksen ja vanhan fuksitoimikunnan osalta tätä toimintaa, niin saadaan

mahdollisimman hyvin fuksit aktivoitua hakemaan.

Fuksitoimikunnan seuraava kokous zoomissa 20.5. Siellä suunnitellaan fuksiaisia sekä

kasvisten syysriehan rastia.

Tauko: 16.57-17.10



7. Tutor

15.5. on kevään viimeinen tapaaminen sekä hengailua. Tätä varten on otettu

Kasvistolta vanhoista tapahtumista ylijääneitä herkkuja. Tutorit tapaavat tarvittaessa

myös kesällä esimerkiksi Zoomissa.

Maria Malinen on luonut ryhmän tuleville fukseille sekä tutoreille ja hallitukselle.

Tästä tulee linkki tutorien ja hallituksen telegram-ryhmään. Viime vuonna

puheenjohtaja laittoi aloitusviestin jo ennen fuksien liittymistä ja kiinnitti sen. Näin

toimitaan myös tänä vuonna.

Orientaatioviikkojen aikataulu:

Fuksipiknik su 25.8.

Fuksipong ma 26.8.

Kaupunkisuunnistus ti 27.8.

Fuksisitsit to 29.8.

Kasvisfuksien syysrieha ja lukukauden avajaiset ma 2.9.

Fuksisaunan korvaava hengailutapahtuma to 5.9.

Fuksimökki la-su 7.-8.9.

Fuksipongin osalta tällä hetkellä on varaus sekä Freetimeen että Heidi’siin. Tätä ei

voida suunnitella tarkemmin ennen kun tiedetään, mikä lopullinen paikka on. Heidi’s

olisi parempi vaihtoehto tilan ja pöytien suhteen, mutta edellytyksenä on, että saadaan

70 osallistujaa. Tätä on tosi vaikea arvioida, sillä on fuksien ensimmäisiä tapahtumia

eikä tiedetä heidän osallistumisestaan. Saaga Rissanen ottaa yhteyttä Heidi’s:iin ja

kysyy asiasta.

Maiju Lintulahti ehdotti myös fuksipongia poikkitieteellisenä tapahtumana, jolloin

saataisiin enemmän osallistujia. Tämä ei kuitenkaan ole hyvä vielä ensimmäisten

tapahtumien osalta.

Muiden tapahtumien osalta hommat selvillä ja suunnittelu hyvällä mallilla.



Käytiin keskustelua myös alkoholillisista tapahtumista. Markkinoinnilla on suuri

merkitys siinä, että ei mainosteta alkoholia tärkeäksi tekijäksi niin ei ole ainakaan

kynnys osallistua.

Tutoresittelyt on tehty ja Maria Malinen laittaa ne nettisivuille lähiaikoina.

8. Viestintä

Toukokuussa on julkaistavana kiitokset hallitukselta ja otettiin tätä varten kuva

kokouksessa. Julkaistaan siinä kohtaa, kun ei tule enää mitään muuta viestintää ja sen

myötä jäädään kesälomalle.

9. Kerhot ja oheistoiminta

9.1. Liikuntavuoro

Keväällä järjestettiin vielä yksi ylimääräinen liikkavuoro (22.4.) Paikalla oli neljä

osallistujaa ja hyvä meininki. Tämän vuoden liikuntavuorot ovat olleet menestys.

Maiju Lintulahti kysyi, voisiko kesällä varata esimerkiksi Tuomiojärveltä kenttää

rantalentikseen. Tämä maksaisi 2€/ kerta. Kesällä on kuitenkin Jyväskylässä

porukkaa, joita voisi kiinnostaa. Saku Virtanen ottaa tästä koppia.

Atte Urama nosti esiin, että liikuntavuoroja voisi varata useammankin, koska on

useampi ainejärjestö mukana. Kalenteri on melko täynnä, mutta tämä voisi olla

vaihtoehto. Liikuntavuoroa on myös pohdittu pidennettäväksi kahteen tuntiin.

9.2. Kirjakerho

6.5. oli kevään viimeinen tapaaminen, osallistujia oli 7. Ostettiin vähän herkkuja lisää.

Käsiteltiin kaikkien nuoruuden suosikkeja ja juteltiin muutenkin kirjoista.

Kirjakerhoon liittyen on julkaistu kesäbingo, johon ostetaan palkinnoksi esimerkiksi

kirjanmerkki tai muu pieni kirjoihin liittyvä juttu.



9.3. Käsityökerho

Viimeinen käsityökerho oli 15.4. Osallistujia oli kolme. Haalarimerkit on tullut ja

niitä on jaettu aktiivisille kerholaisille. Jatketaan kerhoa taas syksyllä, vielä ei ole

päivää syksyn ensimmäiselle kerholle.

Tehtiin palautekysely johon vastasi 2 henkilöä. Ovat tykänneet kerhosta!

“Käsityökerhossa rento ja mukava tunnelma ja sinne on mukava tulla myös yksin”

Kerättiin ideoita tuleviin käsityökerhoihin. Aiemmin syksyllä järjestetty sairaalan

lahjoitus toteutui kivasti ja sitä toivottiin myös uudestaan. Lisäksi toiveena oli jokin

yhteisneulonta esimerkiksi ennen joulua, tätä voisi kokeilla myös!

10. Edunvalvonta

Yksittäisistä kursseista on oltu yhteydessä edunvalvojiin.

XYHK-opinnoista on selvitelty asioita.

Neuromoninaisuusseminaari siirretään syksylle.

MOK-kurssien työmäärästä on annettu edunvalvojien toimesta palautetta eteenpäin ja

tähän toivottavasti myös käytännössä tapahtuu jotain.

Ystäväkirja tulossa OKL:n ja Pedagon someen. Tästä lisää aiemmin

YVV-toimikunnan kohdalla.

10.1. Norssin johtokunnan kokous 23.4.

Saku Virtanen oli paikalla Pedagosta. Juteltiin Norssin sisäisistä asioista, jotka ei

vaikuta niin paljon meidän asioihin. Lopussa oli varattu aikaa terveisille. Nähdään

Norssin kanssa tehtävä yhteistyö toimivana, mutta ohjauksen epätasaisuus puhututtaa.

Norssi vaihtaa 45min oppitunteihin ja keskusteltiin, miten tämä näkyy ohjauksissa.



Esiin oli noussut myös se, että opinnot eivät vastaa työelämää, mistä kunnanjohtaja oli

ollut kauhuissaan.

Tauko 17.32- 17.37

Lotta Seppänen poistui 17.38.

10.2. Jäsenkyselyn kooste

Edunvalvojat esittelivät jäsenkyselyn. Vastauksia saatiin 22 ja jokainen vuosikurssi

oli edustettuina.

Edunvalvonta ja yhdenvertaisuus:

Vastauksista nousi esiin, että kaivattaisiin enemmän edunvalvonnasta ja

yhdenvertaisuudesta someen. Uusi opetussuunnitelma, harjoittelut, lähiopetus sekä

sivuainevalinnat ovat teemoja, joita toivotaan käsiteltävän.

Myös jäsenkyselyssä tuli esiin palautetta mielenterveysviikosta, josta olisi toivottu

postausta Pedagon someen. Keskusteltiin tämän yhteydessä siitä, miten voisi saada

mahdutettua edunvalvonnan ja yhdenvertaisuuden teemoja someen, jotta ne eivät

hukkuisi sinne.

SOOL: Tieto kulkee jäsenistölle pääasiassa Pedagon sekä Soolin Instagramin kautta.

Toiveina olisi koulutuksia erilaisiin teemoihin liittyen: turvallisuus, avekki, tasaseks,

ensiapukoulutus todistuksella, antirasismi sekä Cv-työpaja.

Tapahtumat:

Lähtökohtaisesti tapahtumien määrään ja monipuolisuuteen ollaan tyytyväisiä.

Osallistumisessa on kynnys jos ei ole kaveriporukkaa. Osa tykkää tapahtumista, jossa

saa olla oman porukan kanssa, osa taas toivoo porukkaa sekoitettavan. Palautetta tulee

molempiin suuntiin, mikä on ristiriitaista ja vaikeaa toteuttaa niin, että kaikki on



tyytyväisiä. Toivotaan Sober-tapahtumia, Viiniä & maalausta sekä vuosikurssia

ylittäviä tapahtumia. Palautteista nousi myös kiitokset tapahtumavastaaville!

Palautetta tuli, että tapahtumista pitäisi tuoda esiin, mistä hinta koostuu. Sitsien ja

excujen hinta on koettu sopivana, kotibileistä ei haluta maksaa yli 10€.

Elinkustannusten ja leikkausten myötä tapahtumien toivotaan pysyvän

mahdollisimman edullisina.

Liikunta:

Suurin osa vastaajista on tyytyväisiä liikuntatapahtumaan. Palautteista tuli myös esiin,

että palloilulajeja on paljon ja kaivattaisiin enemmän ei-perinteisiä lajeja. Saku

Virtanen vie eteenpäin muille liikuntavastaaville. Toivotaan myös lisää lajikokeiluja

sekä matalan kynnyksen arkiliikuntaa. Tällaista toimintaa on esimerkiksi JYY:llä, ja

sitä voisi mainostaa. Ensi vuodelle ajoitettu kansainvälinen luontoretki.

Kulttuuri:

Kulttuuritoiminnan nähdään olevan heikompaa kuin viime keväänä.

Kulttuurivastaavan puuttuminen voi vaikuttaa tähän. Sara Kangassuo huomautti, että

kaikki eivät välttämättä ymmärrä kerhotoiminnan olevan myös osa myös kulttuuria.

Palautteissa toivottiin teatteri- sekä elokuvavierailuja. Essi Kurth kysyi, voidaanko

mainostaa ilmaisia kulttuuritapahtumia, joita kirjasto järjestää, ja tämä nähtiin hyvänä

ideana. Saku Virtanen nosti myös esiin, että olisi hyvä jos olisi joku henkilö joka

tietäisi enemmän mitä kulttuuritoimintaa olisi tarjolla ja pohdittiin tähän haettavaksi

toimihenkilöä.

Viestintä:

Pääosin viestintään oltiin tyytyväisiä. Esiin nousi, että tapahtumat tulevat ulos joskus

viimetipassa ja fonttikoko on välillä liian pienellä. Näihin kiinnitetään jatkossa

tarkempaa huomiota.



Instagram oli vastaajien ensisijainen viestintäkanava, ja sen toivottiin myös pysyvän

näin. Viikkokirjeelle ei ollut toivetta.

Maiju Lintulahti huomautti Google-kalenterin tilaamisesta ja sen mainostamisesta.

Pedagon nettisivuille on upotettuna Google-kalenteri, josta näkee tulevat tapahtumat

etukäteen.

Hallinto:

Lähtökohtaisesti on tiedossa, milloin on kokouksia sekä mistä kokoukseen liittyvät

asiakirjat löytyvät.

Roosa Ukkola, Elisa Ruoppa ja Heidi Tyrväinen saapuivat 17.46.

Toivottiin informatiivisempia kokouskuulumisia ja pöytäkirjat nopeammin

nettisivuille. Kokouksissa nähtiin olevan hyvä fiilis, mutta myös kyseenalaistusta

siitä, onko sinne kuka tahansa tervetullut. Jatkossa kokouskutsun yhteyteen voisi

laittaa esimerkiksi fiilistelyvideon, mikä madaltaisi kynnystä osallistua. Instagramiin

laitettavassa koosteessa myös korostetaan sitä, että kaikki ovat tervetulleita

kokouksiin ja jäsenten toivotaan osallistuvan niihin.

Kestävä kehitys:

Yleisesti kestävän kehityksen näkymiseen Pedagon toiminnassa ollaan tyytyväisiä.

Toiveita tuli kasvisruokakokkailusta, Trash trackingista, hyötyliikuntakamppiksesta

sekä hävikkiruokaleivonnasta.

Maiju Lintulahti ehdotti kasvisruokakokkailua mielenterveysviikolle Norssin

kotitalousluokkaan, mikä nähtiin hyvänä ideana.

Ilmapiiri:

Suurin osa vastaajista (20) tuntee kuuluvansa pedagoon sekä tietää mistä saa yhteyden

hallitukseen (21) ja kokee, että on helppo lähestyä hallitusta (20). 18 vastaajista koki,



että heidän antama palaute huomioidaan. Jatkossa voisi painottaa sitä, että jäsenet

voivat tulla kokoukseen, joissa palautteet käydään läpi. Palautelomakkeessa on myös

kohta, jossa voi antaa yhteystiedot palautteen osalta.

Vaikka monet kokivat kuuluvansa Pedagoon, avoimissa vastauksissa nousi esiin, että

Pedago on klikkiytynyt ja kuppikuntainen. Yhdessä vastauksessa tämä nähtiin

sosiaalisten normien mukaisena. Pedagona kaikkeen ei voi vaikuttaa, mutta pyritään

esimerkiksi sekoittamaan pakkaa tapahtumissa. Tutorit ovat laittaneet fuksipassiin

kohdan, jossa pitää käydä keskustelemassa muun kuin oman vuosikurssilaisen kanssa.

Yhdestä vastausksesta nousi myös toiveena Pro- ryhmän huomioiminen kyselyissä

kun kysytään vuosikurssia. Pyritään jatkossa ottamaan tämä huomioon.

Kyselystä on tulossa kooste instagramin kautta.

11. Yhdenvertaisuus

Postaus yhdenvertaisuusvastaavilta tulossa mahdollisimman pian!

12. Työelämä- & alumnitoiminta

12.1. Alumnirekisteri

Alumnirekisteri on luonnosteltu Pedagon verkkosivuille. Aapo Nikula esitteli

tätä. Alumnirekisteri toimisi maksuttomana vaihtoehtona alumnijäsenyydelle,

eikä näin ollen oikeuttaisi esim. jäsenetuihin tai alumnihintaisiin tapahtumiin.

Tarkoituksena on pitää kirjaa alumneista ja helpottaa yhteydenpitoa

valmistumisen jälkeen esimerkiksi yhteistöiden tiimoilta.

Atte Urama nosti esiin, että tulevaisuudessa alumnijäsenyys voisi myös

poistua, mutta alkuun alumnirekisteri toimisi toisena vaihtoehtona alumneille.

Katsotaan tätä toimintasuunnitelman yhteydessä syksyllä.

12.2. Työelämäpäivä



Eija Aalto on laittanut sähköpostia Työelämäpäivästä, joka järjestetään 20.9.

Tähän kaivataan opiskelijaedustajia, ja Pedagolta Aapo Nikula sekä Sara

Kangassuo ilmoittautuivat. Toukokuun loppupuolella olisi palaveri aiheesta,

tarkkaa päivämäärää tälle ei vielä ole.

13. SOOL

13.1. SOOLin liittokokous 20.-21.4.

Atte Urama, Saku Virtanen ja Aapo Nikula olivat Pedagolta edustamassa SOOL:n

liittokokouksessa. Abakuksen hallituslainen pääsi Soolin hallitukseen. Pohdittiin,

jatketaanko Opettaja-lehden toimitusta vielä.

14. Kansainvälisyys

Ei käsiteltävää.

15. Kestävä kehitys

Pedagon oli tarkoitus osallistua JYY:n järjestämään Trash Trackingiin, jota ei lopulta

koskaan tapahtunut. Laitetaan ensi vuodelle toimintasuunnitelmaan Trash Tracking

Pedagon toimesta. Pohdittiin myös, että olisi helpompi järjestää se yhteistyössä

muiden kanssa. Jos JYY ei järjestä, niin esimerkiksi yhteistyötä voisi tehdä muiden

Kasvisten kanssa.

Veriralleista on tullut sähköpostia ja se olisi suunnitteilla järjestää taas syksyllä.

16. Yhteistyö

Vanha pappila ja Toivolan vanha piha olisi halukkaita yhteistyöhön ja Saaga Rissanen

palaa heidän kanssa asiaan lähiaikoina. Marimekon kanssa on keskusteltu



asiakasillasta ensi syksylle. Alustava aika on kalenterissa, mutta tätä ei ole vielä

varmistettu.

Euronkangas voisi olla myös mahdollinen paikka asiakasillalle. Titityytä on myös

toivottu. Titityy ei ole vielä vastannut viestiin, ja Saaga Rissanen soittaa sinne tällä

viikolla. Ennen joulua voisi järjestää jomman kumman yrityksen kanssa asiakasillan

teemalla joululahjat. Tämä voitaisiin toteuttaa mahdollisesti yhteistyössä

käsityökerhon kanssa.

Deloreanin, Vero Modan, Jack&Jonesin ja WayOutin kanssa jatketaan samoilla

ehdoilla jos yrityksiltä ei tule muutoksia sopimuksiin. Polkupyörätorin sopimusta

muutetaan niin, että alennuksen saamiseksi tulee näyttää Kide.app- jäsenyys eikä

ainejärjestötarraa, kuten nykyisessä sopimuksessa on.

Laitetaan yhteistyöt Instagramiin vielä ennen kesälomaa.

17. Menneet tapahtumat

17.1. PedagoxSool tietovisailu 22.3. @Lähde

Paikalla järjestäjät, mutta ei jäseniä. Tämänkaltaista tapahtumaa on toivottu, mutta

paikalle ei tullut ketään. Tapahtuma oli perjantaina ennen pääsiäistä, mikä voi

vaikuttaa osallistumiseen.

17.2. Herkkuapprot 13.3. @Revolution

Mukava tapahtuma jälleen. Yrityksiä oli mukana 23 ja osallistujia 1178. Tapahtumaan

luotiin Instagram-tili, jossa seuraajia 394. Siellä voisi jatkossakin mainostaa

tapahtumaa. Menojen jälkeen tapahtumasta tuli tuottoa 4649€. Sonja Holm voi hoitaa

taas syksyllä uudestaan tapahtuman. Ajatuksena olisi, että kaikissa yrityksissä olisi

jatkossa minimiostohinta (3€) ellei appromenussa halvemmalla, sillä nyt joidenkin

palautteiden perusteella kaikista paikoista ei saanut leimaa esimerkiksi pelkän juoman

ostamisella.



Palautteessa nousi esiin, että turvahenkilöt olivat piilossa (jakamassa passeja /

merkkejä), ja toivottiin jatkossa heidän esittelyä esimerkiksi someen niin tietää, kehen

ottaa yhteyttä tarvittaessa.

Tapahtumasta tehtiin ilmoitus poliisille ja pelastustoimelle yleisötilaisuuden

järjestämisestä ja tämä pitää huomioida jatkossakin (maksaa 38€).

Palautteessa oli noussut esiin Syöttöporsasmerkki. Tästä on tullut palautetta

aiemminkin, että ei ole kovin kiva nimi verrattuna esimerkiksi napostelijaan tai

herkkusuuhun. Tämä jakaa mielipiteitä ja on ymmärrettävää, että joku voi kokea sen

ikävästi, mutta se ei ole tarkoitus. Merkkejä on paljon jäljellä, ja niissä lukee

syöttöporsas niin nimeä on tässä kohtaa hankala muuttaa. Ei tehty kuitenkaan vielä

mitään päätöstä asian suhteen, vaan palataan myöhemmin kun järjestetään

herkkuapproja.

17.3. Vanhusten sitsit 10.4. @Freetime

22 sitsaajaa paikalla, mukava ja tiivis tunnelma. Tapahtumasta saatiin kaksi palautetta,

jotka molemmat pelkkää positiivista! ‘’Mukavat pienet hyvän mielen sitsit’’.

Tapahtuman yhteydessä valittiin Pedagodrinkki ‘’Huugi-Buugi’’. Hintana 5,8€ ja

saatavana myös holittomana. Täytyy vielä selvittää, onko holiton versio halvempi.

Palataan syksyllä vielä budjetin osalta.

17.4. Pedagogaala 18.4. @Ilokivi venue

Palautetta kerättiin suoraan tapahtumassa, joten saatiin laaja skaala palautetta

(yhteensä 51 kpl). Palautteissa kävi ilmi, että tapahtumaa ei oltu kaikkien osalta koettu

yhteisöllisenä ja yhdenvertaisena, vaan tietty porukka oli ollut esillä. Käydään tätä

läpi myöhemmin vielä hallituksen kesken ja pohditaan tulevaisuutta ajatellen, miten



tapahtuman voisi järjestää niin, että jokainen kokisi siihen mielekkäänä osallistua.

Mukana myös hyvää palautetta tapahtumasta ja siitä oltiin myös tykätty.

Maria Malinen kysyi, voisiko Pedago ottaa Venuen vuokran maksettavaksi, niin voisi

tulla enemmän porukkaa kun tapahtuma olisi jäsenille ilmainen. Atte Urama ehdotti

yhtenä vaihtoehtona, että tapahtuma yhdistettäisiin jonkin muun tapahtuman kanssa,

esimerkiksi Vapun kotibileisiin, jolloin voisi saada enemmän osallistujia. Tällöin

tapahtumapaikka ei myöskään olisi välttämättä Venue. Palkintokategorioihin pitää

lisätä monipuolisuutta niin, että eri tyylisen ihmiset voisivat päästä esiin.

Venuen tilavuokraan ja palkintoihin meni yhteensä 226€, myydyistä lipuista (49kpl)

tuottoa saatiin 130,4€, joten lopullinen tulos -95,59€. Tämä saadaan kuitattua muilla

vapun tapahtumilla.

17.5. International hangout 22.4. @Teerenpeli

Sara Kangassuo järjesti yhdessä Abakuksen kanssa tämän tapahtuman, mutta

Abakukselta ei lopulta päässyt kukaan paikalle. Paikalla oli Saran lisäksi Varkaiden

kansainvälisyysvastaava sekä neljä vaihto-opiskelijaa. Pelailtiin ja pidettiin hauskaa.

Palautelomaketta ei laitettu, koska kukaan osallistujista ei ollut Pedagosta.

Tapahtuman aikana kuitenkin annettiin positiivista palautetta ja toivottiin lisää

tällaista!

17.6. Hengailuilta: munkkeja ja haalarimerkkien ompelua 23.4. @Lähde, Päätelmä

Osallistujia 5, ja tapahtumassa oli kiva ja rento meininki. Ostettiin herkkuja, maksoi

yhteensä 16,41€. Saatiin palautteessa kiitosta gluteenittomien huomioimisesta. Tämä

kannattaa myös jatkossa muistaa.

17.7. Vappu hoplop 24.4. @Hoplop

Tapahtumasta tykättiin kovasti ja oli kaikin puolin onnistunut. Kaikki liput saatiin

myytyä. Tuli paljon kiitosta palautteista! Muutamista palautteesta tuli myös esiin, että



joihinkin paikkoihin oli pitänyt jonottaa. Voisi tietysti laittaa jonkin aikarajoitteen

esim. trampoliineille, mutta olisi hieman holhoavaa. Pohdittiin myös, voisiko

Hoplopin varata tulevaisuudessa pidemmäksi aikaa. Tila on kuitenkin kallis.

Hoplopia varten hankittiin Teosto-oikeudet. Tästä ei ole vielä tullut laskua.

Maiju Lintulahti nosti esiin, että tapahtumia varten voisi luoda Pedagon yhteisen

soittolistan, mitä voisi soittaa. Ongelmana voisi kuitenkin olla se, että tulisi

epäasiallisia kappaleita. Tätä vielä pohditaan millä tavalla toteutetaan.

Menoja tapahtumaan oli yhteensä 3607€, jotka koostuivat paikan vuokrasta (2976€),

Järjestyksenvalvojista (279€) ja haalarimerkistä (352€). Teosto-oikeuksista ei ole

tullut vielä laskua, joten siitä tulee vielä menoja. Tapahtumaan myytiin lippuja

399kpl, joista tuloja tuli yhteensä 4720,6€. Näin ollen tapahtuman tulos on tällä

hetkellä +1113,67€.

17.8. Jyväsmetro 25.4.

Pedagolla oli viidelle linjalle kanta, 100 lippua yhteensä. Ei tietoa täysin siitä, kuinka

paljon lippuja meni yhteensä, sillä myynti tapahtui Linkin puolesta. Kaksi linjaa

myytiin ainakin loppuun.

Maiju Lintulahti heitti ilmoille ajatuksen mahdollisesta Pedagon omasta

vappubussista. Sara Kangassuo mainitsi, että tapahtuman on tarkoitus olla

poikkitieteellinen ja monilla voi olla kavereita muista ainejärjestöistä joiden kanssa

haluaa osallistua. Pedagolla on paljon myös omia tapahtumia. Saaga Rissanen

mainitsi myös, että ei ole hyvä kopioida toisten tapahtumakonseptia. Ensi vuonna

voisikin kysyä, että olisi enemmän yhdelle linjalle Pedagolaisia. On kuitenkin

huomioitava myös, että jos bussissa suuri osa olisi Pedagosta, muilla voi olla ikävä

tunnelma.

Toimintasuunnitelmassa täytyy ottaa huomioon, että Jyväsmetroon halutaan

lippukanta ja sen paikalle ei järjestetä omaa tapahtumaa.



17.9. Vapun kotibileet 27.4. @Keljon Tapiola

Lippuja myytiin yhteensä 121 kpl ja porukka näytti viihtyvän tapahtumassa.

Palautetta tuli 8 kpl, joista suurin osa oli positiivista. Tuli myös hyviä kehitysideoita

seuraavia kotibileitä varten ja Olivia kirjottaa ne testamenttiin. Tapiolasta saatiin

palautetta huonon siivouksen vuoksi, vaikka paikkaa siivottiin niin heti tapahtuman

jälkeen kuin seuraavana aamunakin kunnolla. Saatiin tästä huomautus, mutta eivät

lähettäneet lisälaskua siivouksesta. Ollaan edelleen lämpimästi tervetulleita Keljon

Tapiolaan.

Hinta oli pohdituttanut, ja toivottiin näkyvyyttä siihen, mistä se koostuu. Vuokra

maksoi 450€ ja järjestyksenvalvojat 405€. Lisäksi tapahtumaan ostettiin yhteisiä

syötäviä, juotavia ja koristeita sekä palkintoja bingoon ja munkinsyöntikilpailuun.

Menoja oli näin ollen 1188,5€. Tapahtumasta jäätiin lopulta voitolle 352,38€. Hinta

täytyi pohtia niin, että vähemmälläkin lippumäärällä oltaisiin saatu kustannukset

hoidettua, jotta ei jäädä miinukselle.

Saku Virtanen nosti esiin, että osaa oli harmittanut kun ei saanut tapahtumasta

merkkiä ja maksoivat siitä kuitenkin saman hinnan kuin merkin saaneet. Tämän olisi

voinut kaikille kustantaa. Maiju Lintulahti nosti myös esiin, että merkkejä ei ole

järkevää ostaa suuria määriä, koska ne jää sitten ajelemaan Kasvistolle. Maria

Malinen mainitsi, että merkistä oli mainittu tapahtumakuvauksessa, joten oli kaikilla

tiedossa se, että 100 ensimmäiselle on merkki. Saku mainitsi myös, että kotibileisiin

saadaan porukkaa tulemaan muutenkin, eikä sinne tarvisi houkuttimena

haalarimerkkiä. Pohdittiin, että ensi vuonna merkit voisi jakaa jonkin muun

tapahtuman yhteydessä. Huomioidaan myös se, että tapahtuma ei maksa jatkossa

osallistujille niin paljon.

Atte Urama muistutti myös henkilökohtaisen somen käytöstä, että ei postaile huonoja

juttuja. Siihen liittyen oli tullut palautetta Kotibileiden tapahtumalomakkeeseen.

17.10. Pedagon vappu 30.4.



17.10.1. Keittoaamiainen @Ravintola Ylä Ruth

Tapahtuman järjestäjän näkökulmasta yllätyksellinen menestys, paikalle

saapunut noin parikymmentä ihmistä. Tapahtumassa tietokilpailu Vappuun

liittyen. Hauskaa oli!

17.10.2. Vappusitsit @Lounaispuisto

Noin 50 ihmistä paikalla, mikä oli myös positiivinen yllätys! Mukavat ja

rennot sitsit. Oli hyvä tuuri, että lava oli vapaana. Ei varattu sitä etukäteen,

koska olisi maksanut. Hyvää palautetta tuli myös sitseistä, jotka oltiin koettu

yhdenvertaisena ja tapahtumassa oltiin viihdytty. Liukuvasta ajasta tykättiin,

niin paikalle sai tulla ja mennä omien aikataulujen mukaan. Yhtenä

kehitysideana oli nostettu se, että biisien sanat olisi voitu laittaa esimerkiksi

telegram-ryhmään kaikkien näkyville.

17.10.3. Vappukaraoke @Ylä-kaupungin Ale Pub

Hyvä meininki, yhdessä palautteessa kyseenalaistettiin, missä turvahenkilöt

oli. Karaokessa ei ollut turvahenkilöä, koska ei ollut yksityinen tapahtuma.

Keskusteltiin jatkoa ajatellen siitä, että koska mainostetaan Pedagon

tapahtumana niin pitäisi olla myös turvahenkilö Pedagon puolesta. Tämän

tapahtuman osalta olisi ollut hyvä myös mainostaa, että paikan

järjestyksenvalvojat hoitaisi turvahenkilön roolin.

Keskusteltiin vielä yleisesti Vapusta. Yleisenä palautteena oli tullut, että illalla

on ollut kahtiajakautunut meininki ja myös iltaan toivottaisiin myös jotain

yhteistä tekemistä. Osa on kokenut vastakkainasettelun fuksien ja muiden

Pedagolaisten välillä.

Keskusteltiin siitä, että tämä on ymmärrettävää, sillä kaikilla ei ole välttämättä

luottoporukkaa ja olisi tärkeää, että kenenkään ei tarvisi viettää vappua yksin.

Maiju Lintulahti ehdotti Pedagolle katosta, joka pystytettäisiin ja jonne



Pedagolaiset voisivat kokoontua. Tämä loisi yhteisöllisyyttä ja olisi jokin

‘’tukipiste’’. Tällainen on käytössä ainakin Dumpilla.

Esiin nousi myös se, että illan ohjelman järjestäminen työllistäisi

tapahtumavastaavia, sillä pitäisi olla koko päivä töissä. Saku Virtanen ehdotti,

että sen voisikin järjestää jokin toinen taho, esimerkiksi fuksitoimikunta. Atte

Urama mainitsi myös SOOL:n. Essi Kurth pohti myös sitä, voisiko

Vappupäivän ohjelmaa muuttaa ylipäätään niin, että ohjelma alkaisikin vasta

myöhemmin. Laitetaan ajatuksia ylös testamenttiin ja palataan seuraavan

vapun toteutuksen yhteydessä.

17.10.4. Unon Lakitus (JYY) @Cygnauksen puisto

Oli Pedagon ohjelmassa osana Vappuaaton tapahtumia.

17.10.5. Afterparty (JYY) @Mattilanniemi

Tämä oli myös ohjelmassa. Voisi olla toimiva, jos olisi perinne.

17.11. Harjupiknik 1.5. @Harju

Veera Hynninen nosti esiin jonkinlaisen Pedagolipun tekemisen, jonka voisi

pystyttää Harjulle niin Pedagolaiset löytäisivät samaan paikkaan. Nyt kaikki

olivat omissa porukoissaan erillään. Maiju Lintulahti ehdotti myös, että olisi

Pedagon puolesta jotain tarjottavaa.

17.12. Hengailuilta: KEKE-kävely 8.5.

KEKE-kävely ei toteutunut, sillä sen vastuu oli unohtunut jakaa.

18. Tulevat pöhinät

18.1. Potkiaiset



Boomboxilla järjestetään hengailu valmistuville opiskelijoille maanantaina 20.5. Ei

ole enää nimellä ‘’Potkiaiset’’.

Tällaista tapahtumaa on toivottu, ja järjestetään nyt valmistuville opiskelijoille.

Pohdittiin tapahtuman yhdenvertaisuutta ja sitä, että tämä tulee lyhyellä varoitusajalla.

Eero Kokkarinen on tiedustellut tätä kuitenkin vuosikurssin 2019 ryhmässä joten on

heillä tiedossa. Pohdittiin, tarviiko tapahtumaa julkaista erikseen Pedagon somessa,

kun koskee vain yhtä vuosikurssia. Yhdenvertaisuuden näkökulmasta tämä on

kuitenkin tärkeää, sillä kaikki valmistuvat eivät ole välttämättä aloittaneet opintoja

vuonna 2019 vaan voi olla myös aiemmin tai myöhemminkin eivätkä näin ollen ole

kyseisen vuosikurssin ryhmässä. Laitetaan tapahtuma ulos heti seuraavana päivänä.

Tämä on uusi tapahtumakonsepti ja keskusteltiin myös siitä, että tämän tulisi olla

jatkuva tulevinakin vuosina, jotta olisi yhdenvertainen eikä pelkästään yksi

vuosikurssi saisi tällaista tapahtumaa. Jatkossa myös ajankohtaa voisi pohtia, sillä

toukokuun loppupuolella monet on voinut jo lähteä kesäloman viettoon. Nyt

ajankohtaa on kuitenkin kysytty kyseiseltä vuosikurssilta.

Esiin nousi myös, että osa opiskelijoista on aktiivisia ja innokkaita järjestämään myös

omia tapahtumia. Esimerkiksi Flow-kotiryhmä järjesti syksyllä sitsit koko

vuosikurssille. Pohdintaan nousikin, voisiko Pedago avustaa tällaista toimintaa

tilavarauksella ja pienellä rahallisella tuella. Tässä pitäisi kuitenkin huomioida se, että

tapahtumien tulisi olla yhdenvertaisia eikä esimerkiksi jonkun kaveriporukan omat

illanistujaiset. Aapo Nikula ehdotti, että voisi tehdä jonkin hakemuslomakkeen tätä

varten. Asiaa jäädään pohtimaan.

19. Talous

Yleistä:

Yritysten tilitapahtumien katseluun liittyvissä palvelumaksuissa oli tapahtunut

järjestelmävirhe, jonka vuoksi Pedagolta veloitettiin liikaa palvelumaksua kesäkuun ja

marraskuun 2023 välisenä aikana. Virhe koski heinä-joulukuun välisiä

palvelumaksuveloituksia.



Tilin saldo: 16 634,72€ €

Jäsenten määrä: 365 varsinaista jäsentä, 2 alumnijäsentä

Viime kokouksen jälkeen tilitapahtumat ovat koostuneet muun muassa

kulukorvauksista ja tapahtumakuluista.

Ehdotetaan maksettavaksi: yhteensä 253,33 € kulukorvauksia.

20. META

Sähköpostiin oli tullut viestiä Kesäapproista ja siitä, halutaanko Pedagolle lippukanta

tapahtumaan. Pohdittiin asiaa ja tultiin siihen tulokseen, että ei oteta omaa

lippukantaa, sillä se työllistäisi meitä kesällä. Halukkaat voivat ostaa lipun yleisestä

kannasta.

Kostajaiset nousivat esiin sillä ajatuksella, että 1. vuosikurssi järjestäisi ne kaikille

vanhemmille vuosikursseille. Näin tapahtumaan tulisi enemmän porukkaa ja se olisi

järkevämpää järjestää. Saku Virtanen mainitsi myös, että jos kostajaiset muutetaan

niin täytyy muuttaa myös fuksiaisia. Veera Hynninen ehdotti, että olisi jonkinlainen

rastitapahtuma kaikille. Eero Kokkarinen mainitsi, että voisi markkinoida fuksiaisia

niin, että muutkin vuosikurssit tulisivat paikalle niin yhdistäisi koko ainejärjestöä,

mutta 2. vuosikurssi kuitenkin järjestäisi.

Roosa Ukkola poistui 19.15.

Saaga Rissanen on jakanut yhteistyötapahtumien määrästä tiedoston hallituksen

ryhmään ja tutoreille. Tähän pitää lisätä toteutuvia tapahtumia. Tällä hetkellä näyttää,

että Revolutionin ja Freetimen kanssa on toteutunut vasta kolme tapahtumaa, ja pitäisi

järjestää vuoden aikana yhteensä kuusi.



Pedagolla oli Jyväspeksiin oma pieni lippukanta. Liput myytiin Kide.appissa ja

Jyväspeksi laskutti sen. Varattiin yhteensä 10 lippua, joista kaikki saatiin myytyä.

Yhden lipun hinta oli 10€+ Kide.appin palvelumaksu.

21. Seuraava kokous ja kokouksen päätös

Veera Hynninen päätti kokouksen ajassa 19.31. Seuraavan kokouksen päivämäärää ei

vielä ole tiedossa, mutta syksyllä jatkuu.

Jyväskylässä 14.05.2024

Allekirjoitukset löytyvät seuraavalta sivulta. Allekirjoitettu Aatos Sign -palvelussa.


